
Maak de woorden af met een -t of -d

Soms kan je t en d invullen: voet en voed. Wij hebben één voorbeeld gegeven.


oefening 1

1.  kren
   
 

2.  snoe
   
 

3.  honder
   
 

4.  kwaa
   
 

5.  erw
   
 

6.  mark
   
 

7.  schrif 
   
 

8.  kus
   
 

9.  ten
   
 

10.  apar
   
 

oefening 2

1.  haas
   
 

2.  gelui
   
 

3.  duizen
   
 

4.  piloo
   
 

5.  bree
   
 

6.  schul
   
 

7.  hon
   
 

8.  koes
   
 

9.  kapo
   
 

10.  juis
   
 

oefening 3

1.  tan
   
 

2.  olifan
   
 

3.  hee
   
 

4.  klon
   
 

5.  boeke
   
 

6.  huls
   
 

7.  mun
   
 

8.  ochten
   
 

9.  gei
   
 

10.  kon
   
 

oefening 4

1.  oogli
   
 

2.  gro
   
 

3.  ontbij
   
 

4.  opri
   
 

5.  spoe
   
 

6.  kuns
   
 

7.  fees
   
 

8.  potloo
   
 

9.  straa
   
 

10.  wree
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Maak de woorden af met een -t of -d
| ANTWOORDEN

Soms kan je t en d invullen: voet en voed. Wij hebben één voorbeeld gegeven.
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